
Malmö stad 
Funktionsstödsnämnden 

Protokollsutdrag 

Sammanträdestid 2023-02-20 kl 09:00-12:00 

Plats Funktionsstödsförvaltningen, Fänriksgatan 1 

Utses att justera Stefan Claesson (SD) 

Justeringen 2023-02-27  

Protokollet omfattar §27

Underskrifter Sekreterare 
Jesper Salö 

Ordförande 
Roko Kursar (L) 

Justerande 
Stefan Claesson (SD) 
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Beslutande ledamöter 
Roko Kursar (L) (Ordförande) 
Bengt Persson (S) (Vice ordförande) 
Josefin Anselmsson Borg (M) (Andre vice ordförande) 
Susanne Jönsson (S) 
Munir Niazi (S) 
Bahhar Mohammadi (S) 
Filip Nanne (M) 
Peter Eliasson (M) 
Bo Stefan Claesson (SD) 
Patricia Olsson Escalante (V) 
Madeleine Håkansson (V) 
Jenny Cecilia Carlbom (MP)  ersätter Christian Lie (MP) 
Jane Sophie Charlotte Olin (SD)  ersätter Jeanette Persson (SD) 

Ej tjänstgörande ersättare 
Klaus Peter Nilsson (S) 
Axel Persson (S) 
Ankica Nikolovska (S) 
Karin Elisabeth Granér (L) 
Lise-Lott Douhane (M) 
Joakim Larsson (M) 
Ewa Langerbeck (C) 
Uno Hansson (SD) 
Hodan Omar (V) 
Carin Gustafsson (V) 

Övriga närvarande 
Charlotte Widén Odder (förvaltningsdirektör) 
Annika Gottfridsson (tillförordnad avdelningschef strategiska avdelningen) 
Ingrid Kongslöv (avdelningschef hälsa, främjande och funktionsrätt) 
Joakim Hansson (avdelningschef stöd, assistans och daglig verksamhet) 
Samir Beciri (tillförordnad ekonomichef) 
Sema Soer (avdelningschef myndighet, socialpsykiatri och barn) 
Urban Funck (HR-chef) 
Åsa Qvarsebo (avdelningschef LSS-bostäder) 
Kaj Mårtensson Svensson (kommunikatör med samordningsansvar) 
Johnny Runnerstam Taikon (personalrepresentant, Kommunal) 
Kristina Saunders (enhetschef myndighetsenheten) 
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§ 27

FSN-2022-
1670 

Redovisning av funktionsstödsnämndens arbete med att 
minska personalomsättningen särskilt avseende 
sjuksköterskor samt arbetet för att minska 
användningen av extern bemanning 

Sammanfattning 
I samband med personalredovisningens 2021 (STK-2022-82) gav kommunstyrelsen hälsa-, 
vård- och omsorgsnämnden och funktionsstödsnämnden i uppdrag att redovisa hur 
nämnden arbetar med att minska personalomsättningen särskilt avseende sjuksköterskor 
samt hur de arbetet för att minska användningen av extern bemanning. Redovisningen till 
kommunstyrelsen görs i samband med årsanalysen 2022. 

Beslut 
1. Funktionsstödsnämnden godkänner redovisningen.

Särskilda yttranden 
Josefin Anselmsson (M), Filip Nanne (M) och Peter Eliasson (M) lämnar ett särskilt 
yttrande i ärendet. (se Bilaga 7) 

Stefan Claesson (SD) och Jane Olin (SD) lämnar ett särskilt yttrande i ärendet. (se Bilaga 8) 

Beslutsgång 
Ordförande finner att det enbart finns ett förslag till beslut vilket är att 
godkänna redovisningen. 

Ordförande frågar nämnden om förslaget är korrekt uppfattat och om nämnden i så fall 
kan besluta i enlighet med det. Efter jakande svar finner ordförande att en enig nämnd 
godkänner redovisningen. 

Beslutet skickas till
Kommunstyrelsen 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse FSN 230209 - Redovisning av nämndens arbete med att

minska personalomsättningen särskilt avseende sjuksköterskor samt arbetet
för att minska användningen av extern bemanning

• Beslut FSN-AU (§32) Redovisning av funktionsstödsnämndens arbete med
att minska personalomsättningen särskilt avseende sjuksköterskor samt
arbetet för att minska användningen av extern bemanning

• Redovisning av funktionsstödsnämnden arbete med att minska
personalomsättningen särskilt avseende sjuksköterskor samt arbetet för att
minska användningen av extern bemanning

• Beslut KS 220406 §130 med särskilt yttrande (M+C), (V) och (SD)
• Personalredovisning 2021
• Beslut och yttrande från FSN 190923 - Redovisning för hur

funktionsstödsnämnden arbetar med att minska behovet och användningen
av extern bemanning av sjuksköterskor, FSN-2019-1714
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Särskilt yttrande 

Funktionsstödsnämnden 2023-02-20 

FSN-2022-1670 

Redovisning av Funktionsstödsnämndens 
arbete med att minska personalomsättningen 
särskilt avseende sjuksköterskor samt arbetet 
för att minska användningen av extern 
bemanning 
Moderaterna och Centerpartiet ser med stor oro på nämndens övergripande höga 
personalomsättning. Utifrån den problematiken är det viktigt att nämna att arbetet med att 
minska användningen av extern bemanning i det inte får vara det huvudsakliga syftet utan 
analysen runt kopplingen mellan personalflykt, förvaltningens arbetsmiljö och nämnden som 
arbetsgivare. Konsekvenserna är nu tydliga både för budget- och kvalitetsresultat och den 
stora ökningen av komplexitet och ärenden kräver stabilitet i kompetens och 
personkännedom.  

Extern bemanning inom sjuksköterskeorganisationen kan i sig vara ett nödvändigt ont för att 
kortsiktigt säkerställa specifik kompetens samtidigt som behovet av kontinuitet lyfts fram i 
patientsäkerhetsberättelsen. Kontinuitet som mål är relevant i alla yrken kopplade till 
individen för att i sin tur säkerställa ansvaret runt individuella behov och uppföljning och 
utifrån det är det också viktigt att nämnden tydliggör såväl mål och syften, som nyckeltal och 
analys.  

Josefin Anselmsson (M) Filip Nanne (M) Peter Eliasson (M) 

Med instämmande av 

Lise-Lott Douhane (M) Joakim Larsson (M) Ewa Langerbeck (C) 

Bilaga 7 - FSN 2023-02-20 (§27)
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Sverigedemokraterna Malmö | Box 8022 | 200 41 Malmö | Tel: 040–300 126 

E-post: malmo@sd.se | Hemsida: malmo.sd.se

Särskilt Yttrande 

Funktionsstödsnämnden 2023-02-20 

Ärende: 7: FSN-2022-1670 

Redovisning av Funktionsstödsnämndens arbete med att minska 
personalomsättningen särskilt avseende sjuksköterskor samt arbetet med att minska 
användningen av extern bemanning. 

Vi Sverigedemokraterna ser allvarligt på de svårigheter som funktionsstödsförvaltningen har 
med rekrytering av sjuksköterskor och problemen med den höga personalomsättningen. 
Samtidigt måste vi ge funktionsstödsförvaltningen en eloge för hanteringen av detta.    

Vi hade velat se att funktionsstödsförvaltningens arbete med att minska 
personalomsättningen av sjuksköterskor, kunde kopplats till perspektivet orsak och verkan. 

Fråga ställdes på funktionsstödsnämndens sammanträde, om man vet orsakerna till varför 
personal slutar. Då orsakerna till den höga personalomsättningen inte konkret kan 
presenteras anser vi inte att man ännu kan blåsa faran över. Vi vill först se om åtgärderna 
som implementeras, kommer ge ett varaktigt resultat för en minskad personalomsättning. 

Gällande minskningen av den externa bemanningen som skett inom 
funktionsstödsförvaltningen, förhåller vi Sverigedemokrater oss i nuläget avvaktande till om 
minskningen är bra för både medarbetarna och brukarna. Detta då vi ser att viss extern 
bemanning kan vara nödvändigt för medarbetarnas och brukarnas säkerhet.   

Utan stabil tillgång till adekvat kompetens äventyras patientsäkerheten, vilket kan leda till 
ödesdigra konsekvenser och lidande för enskilda, samt ökade samhällskostnader i ett redan 
ansträngt läge. 

Vi Sverigedemokrater kommer framöver noga följa de höga personalomsättningssiffrorna 
och hoppas funktionsstödsförvaltningen lyckas minska dessa till en rimligare nivå. 

__________________   ____________________ 
Stefan Claesson (SD)    Jane Olin (SD) 

  Med instämmande av: 

__________________  
Uno Hansson (SD) 

Bilaga 8 - FSN 2023-02-20 (§27)
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